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_____________________________________________________ 

PROTOKOLL  
Styreperioden 2018-2020 

Forbundsstyrets møte nr. 3/2018  
24. august 2018, Sarpsborg 
_____________________________________________________ 
Tilstede: 
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Yngvild Larsen Schei, Ole Lundeby, Mette Kristin Alstad Østvik, 

Bente Siljander, Oddbjørn Kvammen, Bendik Huus, Vibeke Molvik 
Forfall: Marte Guro Arnesen, Jørre Kjemperud, Rebekka Aase Bahr, Geir Eithun, 

David Cox 
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget 
________________________________________________________________________________ 

 
Forbundsstyret hadde ingen habilitetsinnsigelser knyttet til saken som lå til behandling i dette 
styremøtet. 

 
SAKSLISTE: 

 

Godkjenning 
Godkjenning av innkalling 
Godkjenning av agenda 

 
GS Orienterer 
 

Beslutningssaker 
Sak 10   Revidering Attestasjons- og fullmaktsreglement 
Sak 11  FS- møte november – innlegg fra TVN  
Sak 12  Status økonomi - halvårsrapport 
 

Drøftingssaker 
Sak 3  NVBFs utdanningsprogram 
 

Orienteringssaker 
Sak 2  Status fra reglementsutvalget (reglement og ny seriestruktur)   
Sak 3   Status markedsarbeid    
Sak 4  Status modernisering 
Sak 5  Innspill Revisjon av NIFs regelverk (Idrettstinget 2019) 
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Godkjenning 
Innkalling: 
Godkjent. 
  
Godkjenning av agenda: 
Godkjent.   
 

GS orienterer 
GS orienterte kort om følgende: 

• NVBF har gjennomført ungdomslandslagssamling i Østfold i uke 33 med 58 jenter og 68 gutter 

• 50 lærere/SFO-personell har vært på kurs i minivolleyball i Asker i august. Trener III kurs og 
overgangskurs avholdt i forbindelse med EM kvalifiseringen   

• NM veka, et samarbeid med NIF, Norsk Tipping og NRK har kommet for å bli. Til sammen over 
30 timers direktesendt TV for 24 idretter. NM finalene i sandvolleyball ble sendt direkte og 
dette er et positivt prosjekt 

• EM-kval. i Kongstenhallen 18. – og 25. august 2018 

• Norge ved Mol/Sørum er ranket som nr. 1 i verden 
 
FS ønsker, under GS orienterer i kommende styremøter, å få en statusrapport fra de forskjellige 
utvalg som til enhver tid er i arbeid.  
FS ønsker å få tilsendt prosjektbeskrivelse på det arbeid som er startet i Oslo, Groruddalen.  
 

Beslutningssaker 
 
Sak 10   Revidering Attestasjons- og fullmaktsreglement 
GS innledet til saken. Forbundsstyret drøftet innhold og de forskjellige rammer foreslått i revidert 
reglement. FS ønsker også å sikre at dette reglementet blir presentert og drøftet (for mulig 
revisjon) oftere enn det som har vært praktisert de siste tingperioder. FS foreslo derfor et nytt 
vedtakspunkt 2 til saken.  
 
Vedtak: 
  

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte revideringen av NVBFs attestasjons og 
fullmakts reglement. 

2. Attestasjons og fullmakts reglement skal legges frem for FS for gjennomgang og revisjon 
ved starten av hver tingperiode.  

 
Enstemmig vedtatt 
 
Sak 11   FS- møte november – innlegg fra TVN  
GS innledet til saken. 
FS ønsker å invitere TVN til sitt møte i November for å drøfte status, muligheter og samarbeid.  
 
Vedtak: 
  

1. Forbundsstyret ber GS planlegge møtegjennomføringen slik at TVN kan gi FS et  
innlegg samme dag som FS har sitt møte i november. 

 
Enstemmig vedtatt 
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Sak 12   Status økonomi - halvårsrapport 
GS og Ole Lundeby innledet til saken. 
FS ble informert om at vi nå, etter et halvårs tid har hatt et etterslep på området økonomi (som 
følge av personalutskifting og endrede rutiner) nå er å vei mot mer normal drift. Økonomiutvalget 
har startet sitt arbeid og rapporterte fra dette v/leder Ole Lundeby. FS ber utvalget om å fortsette 
sitt arbeid mot økonomisk omlegging som kommer 1.1.19 (over til konsernregnskap) samt fortsatt 
bidra administrasjonen i sitt arbeid for å innskjerpe rutiner og sikre at etterslep ikke forekommer.  
 
Vedtak: 
  

1. Forbundsstyret tar økonomisk status og halvårsrapport til orientering. 
 

Enstemmig vedtatt 
 

Drøftingssaker 
 
Sak 3  NVBFs utdanningsprogram  
GS innledet til saken. 
 
Bakgrunnen for drøftingssaken: 
▪ Trenerløypa er NIF rammeverk for trenerutdanning, felles for norsk idrett, bredt faglig arbeid 

påbegynt i 2008 og vedtatt 2011. I 2011 ble Trenerløypa, bestående av fire nivåer, vedtatt av 

Idrettsstyret. Det overordnede målet med Trenerløypa er å øke trenernes kompetanse slik at 

aktiviteten ute i idrettslagene blir så god som overhodet mulig. NVBF har fått godkjent Trener 

1, Trener 2 og Trener 3 av NIF. 

▪ NVBFs utdanningsprogram (vedtatt av FS april 2014, revidert FS september 2016) 

▪ Tingsak 6A1/2018 (om Trenerlisens)  

Forbundsstyret ser det som viktig at administrasjon, regioner og klubber opprettholder fokus på 
utdanning og kompetanse, og fortsette å arbeide for økt omfang av antall personer på kurs.  
FS ønsker å kvalitetssikre et godt utdannings og kompetansetilbud i NVBF, og saken løftes som en 
beslutningssak i FS møtet November. Der gjennomgås innhold og planer for trener, dommer, 
klubb og øvrige kompetanseprogram for 2019 og videre.  

 
Orienteringssaker 

 
Sak 2  Status fra Reglementsutvalget  
GS innledet til saken. 
 
Ref. FS-sak 3/2018. 
Reglementsutvalget har hatt 4 møter siden mai der man har arbeidet med gjennomgang av NVBFs 

reglement og seriestruktur. Gruppen skal ha alle reglement og alle administrative reguleringer for 

sesongen ferdig innen 1.9.18. 

Forbundsstyret er fornøyde med reglementsutvalgets arbeid. Det er behov for et nytt medlem i 
utvalget og GS bes om å få dette på plass.  
Sak 3   Status markedsarbeid    
GS innledet til saken og dokumentasjon produsert av markedssjef Iver Horrem ble gjennomgått. 
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2018 har så langt vært et år med flere arrangementer & stor aktivitet. Man har gjennomført 
Volley Uka, NVC, EM kvalifisering på hjemmebane (to arrangementer), NM i sandvolleyball, 
landslagssamling på Aukra. Mange av arrangementene har krevd lang planlegging, for å sikre at 
man ivaretar de krav som er forelagt. Markedsarbeidet har videre bidratt til flere samlingsdøgn 
for seniorlandslagene, overskudd på flere arrangementer, økonomisk støtte til våre 
arrangementer fra Oslo kommune, Østfold fylkeskommune, Sarpsborg kommune, Fredrikstad 
kommune, og Hordaland Fylkeskommune. Høsten 2018 og våren 2019 blir en viktig periode for å 
sikre NVBF enda flere og utvidede samarbeidsavtaler. 

 
Sak 4  Status modernisering 
GS innledet til saken. 
 
GS har gjennomført to stabsmøter, ett i juni og ett i august. Dette for å få frem synspunkter, ha 
dialog og kartlegge oppgaver og mulige administrative løsninger i ny modell.  Videre på høsten vil 
saken komme til FS og regionsstyrene vil bli involvert. FS vil beslutte fremdriftsplan og milepæler 
frem mot 1.1 2019. 
 
Sak 5  Innspill Revisjon av NIFs regelverk 
GS innledet til saken. 
 
NIF har igangsatt arbeidet med en gjennomgang av NIFs regelverk for å vurdere en eventuell 
revisjon av NIFs regelverk på Idrettstinget 2019. I den forbindelse har man bedt om 
tilbakemelding fra særforbundene. NVBF vil løfte et par tre forslag til regelendringer til 
Idrettstinget. Disse sakene vil fremmes som beslutningssak til NVBF styremøte i november.  
NIF vil også komme med konkrete forslag til lovendringer. Disse vil bli sendt ut på høring og FS vil 
behandle disse som beslutningssak i sitt påfølgende møte etter mottak av høring.  


